

XP系统10.2寸三防平板电脑品牌_XP系统

产品名称	XP系统10.2寸三防平板电脑品牌_XP系统
公司名称	南京研维信息技术有限公司
价格	1.00/台
规格参数	品牌:其他 型号:其他 其他:其他
公司地址	江苏省南京市江宁区秣陵街道秣周东路
联系电话	025-86113667 18014487552

产品详情

XP系统10.2寸三防平板电脑品牌_XP系统10.2寸三防平板电脑报价

YW-1000A , 10.2英寸强固型平板电脑 , 10.2寸加强型[工业平板电脑](#) : Product Overview

The YW-1000 Rugged Tablet Computer series has two models (YW-1000A and YW-1000D). The major difference between these two models is the processor. The YW-1000A features the Intel® Atom™ N270 1.6GHz processor and the YW-1000D features Intel Core Duo U2500 1.2GHz/ Celeron M 423 1.0GHz ULV processors. Both models are equipped with one 200-pin DDR II SODIMM socket (up to 2GB) and the system memory is optional based on your needs. In addition, the YW-1000A/YW-1000D offers flexible I/O and storages such as two USB 2.0, one Mini USB, one RS-232, PCMCIA, two internal Mini Card, and one CompactFlash Slot for versatile expansions.

The YW-1000A/YW-1000D is sealed to IP-54 specification. It is built from the ground up to withstand water, dust, vibration and drops, as well as the harsh environments it is utilized in. This model deploys 10.2: WSVGA (1024 x 600) 16:9 TFT LCD display with LED backlight that can be viewed in wide angles and are sunlight readable with a patented AOT (Advanced Optibond Technology) touch screen. This advanced technology is for display impact protection that is often required by rugged applications. In addition, built-in handwriting recognition and numeric keypad and programmable function keys on

the front panel are all user friendly features of the YW-1000A/YW-1000D. Another unique design is the Finger Print Reader, which is ideal for personal security.

In Addition to the optional docking station and vehicle chargers can keep the system up and running for multiple operating shifts. Smart 9 cell Lithium-Ion high capacity battery life can provide 5~7 hours working time that can meet the demands of daily work. For network communication, the YW-1000A/YW-1000D uses one 10/100/1000Base-TX Ethernet and a Wireless LAN IEEE 802.11 b/g plus Bluetooth 2.0 Class 1 module to provide faster and convenient connections.

The YW-1000A/YW-1000D offers high performance with low power consumption that is perfect for applications in the Emergency Medical Service, Public Safety, Transportation, Marine, and Aviation to name a few.

YW-1000A10.2寸强固型平板电脑_加强型工业平板电脑中文介绍参考：

Applications Industrial Marine Government Business Automation Utilities Emergency Medical Service Logistics Professional Service Transportation Field Services

YW-1000A10.2寸强固型平板电脑_加强型工业平板电脑中文介绍参考：

产品概述

该YW-1000强固型平板电脑系列有两种型号（YW-1000A和YW-1000D）。这两种模式之间的主要差别是在处理器中。该YW-1000A采用了英特尔®凌动™N2701.6GHz处理器和YW-1000D采用了英特尔酷睿双核U25001.2GHz的/赛扬M4231.0GHz的超低电压版处理器。这两种型号都配备了一个200针的DDR II SODIMM插槽（最大支持2GB）和系统内存可选根据您的需求。此外，YW-1000A/YW-1000D提供了灵活的I/O和存储器，如两个USB2.0，一个Mini USB接口，一个RS-232，PCMCIA两个内部Mini卡，和一个CompactFlash插槽的多功能扩展。

该YW-1000A/YW-1000D是密封的IP-54标准。它是从底层向上构建抵御水，灰尘，震动和跌落，以及它被用来在恶劣的环境中这种模式部署 10.2：WSVGA（1024 x 600）16:9 TFT液晶显示屏，LED背光，可以在广视角观看，而且阳光下可读带有专利的AOT（高级Optibond技术）的触摸屏。这种先进的技术对于那些经常需要坚固耐用的应用除了显示碰撞保护，内置的手写识别和数字键盘和可编程功能键的前面板是YW-1000A/YW-1000D的所有用户友好的功能。另一个独特的设计是指纹识别器，这是理想的人身安全。

除了可选的坞站和车辆充电器可以让系统启动和运行了多个操作系统的变化。聪明的9芯锂离子大容量电池续航时间可提供5~7个小时的工作时间，能够满足日常工作的需求。对于网络通信时，YW-1000A/YW-1000D使用了1个10/100/1000BASE-TX以太网和无线局域网IEEE802.11 b/g标准以及蓝牙2.0级模块，以提供更快速，便捷的连接。

该YW-1000A/ YW-1000D提供了高性能，低功耗，非常适合在紧急医疗服务，公共安全，交通运输，船舶和航空应用，仅举几例。

YW-1000A10.2英寸强固型平板电脑_加强型工业平板电脑

应用

工业

海洋

政府

商务自动化

实用工具

紧急医疗服务

物流

专业服务

交通运输

现场服务

若您还想了解更多南京研维公司的产品信息，欢迎您致电给我们，咨询电话15062244194，QQ：2499809788；我们真诚为您服务。